
Referat fra bestyrelsesmøde mandag d. 07. marts 2022 kl. 19 hos Annalisa 

Til stede var Aase T.P. Henrik, Annalisa, Tove og Aase H. 

ad 1) valg af referent 

 Aase H. blev valgt til referent. 

ad 2)  Gennemgang af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

 Ingen kommentarer til sidste referat. 

Ad 3) Meddelelser (som ikke falder ind under dagsordenens øvrige punkter) 

 a) Kulturhuset i Skovlunde er reserveret til en koncert den 2. juni. 

 b) Henrik gennemgik regnskab, som er godkendt og underskrevet af    

  revisorerne. 

 Budgettet for 2022 blev gennemgået og godkendt. 

ad 4) Medlemmer 

 a)  Annalisa og Tove har sendt en pressemeddelelse til Ballerup bladet,   

  som måske kommer i denne uge. Omtaler bl. a. vores nye dirigent    

  og håber på, at omtalen kunne give flere medlemmer.  

 b) Punktet om optagelseskriterier blev udskudt. 

ad 5) Nyt fra PKU 

 PKU har udsendt referat fra sidste møde. 

Ad 6) Årsberetningen til DOF 

 Beretningen blev gennemgået og godkendt. Henrik bruger ca. 30 timer på 

 arbejdet med regnskab. 

Ad 7) Tilskudsregnskab til Ballerup kommune 

 Henrik gennemgik tilskudsregnskabet, som blev underskrevet af alle 

 tilstedeværende, så det kan sendes til Ballerup kommune. 

 Vi har ingen debatskabende arrangementer, så vi må returnere en del af tilskuddet. 

 



ad 8) Planlægning af GF 

 a) Formanden kontakter udvalgte medlemmer af koret for at finde ordstyrer og  

  referent.  

  Annalisa har valgt at trække sig fra bestyrelsesarbejdet. Der skal findes en  

  afløser, men hvem? De fire andre genopstiller. 

 b) Formandens udkast til beretning blev gennemgået og godkendt med mindre  

  rettelser.  

 c) Henrik forelægger regnskab og budget. 

 d) Efter nogen diskussion blev det vedtaget at vedlægge Annalisas seneste udkast  

  til vedtægtsændringer sammen med korbestemmelser som debatoplæg til GF,  

  da bestyrelsen har brug for at sondere kormedlemmernes indstilling til evt.  

  ændringer.  

 e) Man forventer ikke at vedtage en ændring af vedtægterne ved denne GF, men  

  udskyder det til næste år for at få god tid til at gennemarbejde vedtægterne.  

ad 9)  Forslag til ændret forretningsorden for bestyrelsen. 

  Punktet blev udsat til næste møde, når der er en ny bestyrelse.  

ad 10)  Hjemmesideændringer (hvis vi får tid). 

  Der er gået "kuk" i hjemmesiden, men Aase T.P. Annalisa og Tove fortsætter  

  arbejdet med at få den opdateret og gjort funktionsdygtig.  

ad  11)  Næste møde er mandag den 28. marts. 

Evt.   Annalisa rejste spørgsmålet om korrejser. Sønderjylland blev foreslået, da Hanne 

  måske har nogle kontakter at trække på.  

  Vi siger tak til Lis, fordi hun igen lægger hus til vore påskefrokost. 

Aase Høg 


